
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 29.08.2013 orele 11 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
august ,conform convocatorului înregistrat la nr. 3369  din 23.08.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11,d-na Nuțu,dl.Săndulescu 
și dl.Tudosiea sunt absenți motivați. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi.  
 D-na președinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare  și care 
este aprobată cu 8 voturi pentru. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului local de implicare a 
publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism și amenajarea 
teritoriului. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Niti Elena Madalina 
 
2.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea asocierii comunei Cungrea la Grupul de 
Acțiune Locala “Oltul Puternic”.                  

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează: Niti Elena Madalina 
  4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.primar:Referitor la GAL este singura din nordul județului ,  s-a înființat la 
inițiativa primarului de la Grădinari,care este și președinte.S-a mai încercat 
înființarea unui Gal cu dl.Rotea,dar din cauza primarului din Spineni,care s-a înscris 
atât în județul Olt cât și în Argeș s-a anulat.Acest GAL ne va ajuta pe viitor la 
punctaj la accesarea de fonduri europene.Sunt aproximativ 20 de localități ,iar 
cotizația anuală este de 2000 de lei. 
 Cu privire la PUG,noi avem unul preliminar ,care nu mai are nicio valoare.Va 
trebui să facem unul nou,dar ne costă peste 1 miliard vechi și e posibil ca să ne aloce 
bani și Consiliul Județean Olt. 
 La învățământ s-au alocat 48.000 lei pentru plata salariilor restante. 
 Dl.Niți:Mi se pare cam mare suma. 
 D-na Dicu:Sunt drepturile dânșilor. 
 Dl.Popa:Oricum nu se dau degeaba. 
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 Dl.Stancana:În fiecare an se întâmplă la fel.Învățământul primește bani de la 
bugetul de stat ,iar dacă nu ajung se fac rectificări și problema se rezolvă.Probleme 
ar fi fost dacă rămâneau fără post. 
 Dl.primar:probleme sunt doar la Spătaru,unde nu se mai justifică postul la 
GPN și cu clasa pregătitoare la Cungrea,unde va fi simultan cu clasa I. 
 Dl.Stancana:Deci sunt probleme la învățători? 
 Dl.Nicolescu:Dispare postul de educator la Spătaru,pentru că nu mai sunt 
copii.Nu putem înființa clasa pregătitoare pentru că ne trebuie 10 copii ,iar noi avem 
14 și cu clasa I.Nu se justifică al doilea post.La Oteștii de Jos avem clasa și 
învățătorul +grădinița și nu aveam spațiu și pentru clasa pregătitoare. 
 Dl.Stancana:Cu privire la PUG nu cred că se va face prea curând.S-a încercat 
de 20 de ani și cred că Guvernul are prea multe pe cap să ne dea bani.E și Legea 
nr.165. 
 Dl.primar:Cu Legea 165 suntem obligați să încheiem contracte de prestări 
servicii ci firme autorizate,dar nu știm cine suportă suma de 20 lei/ha.Foarte multe 
primării nu au încă încheiate contracte. 
 Noi nu avem nici PUZ nici PUG și conform legii nu avem voie să eliberăm 
autorizații de construire și certificate de urbanism,dar am încheiat o convenție cu cei 
de la consiliul județean să le emitem numai în intravilan.Pentru extravilan și pentru 
persoanele fizice le eliberează ei. 
 Dl.Stancana:Cu un căluș de-a lui Nelu puteam face PUG-ul. 
 Dl.primar:Când am preluat mandatul era un contract semnat cu firma lui Dinu. 
 Dl.Popa:Vina este și a consilierilor locali.Eu am tot spus și chiar m-am 
opus,dar nu m-a luat nimeni în seamă și se ridica mâna la foc automat. 
 Dl.primar:Când îi spuneam că nu e bine ce face ,se ducea la partid să-mi ia 
sprijinul.Pentru cei care sunteți consilierii mei v-am obligat să ridicați mâna pentru 
ceva ilegal? 
 D-na Defta:Nu. 
 D-na Dicu:Nu vă dați seama unde ajungeam dacă mai ieșea un mandat? 
 Dl.Popa:Vechea opoziție a avut o atitudine dubitativă. 
 Dl.Stancana:Nu vă dați seama ce înseamnă să nu avem PUG.Multă lume nu 
știe ce înseamnă administrație. 
 Dl.Popa:Mi-e frică că peste 2 ani o să revină. 
 Dl.primar:Sunt pregătit și pentru înfrângere,dar plec cu fruntea sus . 
 Dl.Popa:Dacă o să mai fiu în forță ca acum ,o să vă fac eu campanie. 
 Dl.primar:La Spătaru drumul județean e terminat.Nu sunt bani pentru 
închirierea unui greder și facem cârpeli.Am vorbit cu cei de la petrol să ne sprijine. 
 D-na Berbecaru:E greu la gârle. 
 Dl.Popa:Faptul că nu sunt bani trebuie spus la populație, pentru că se face 
propagandă intensivă „ ăștia nu fac nimic”.Înainte de alegeri fostul primar a făcut 
lucrări pe datorii. 
 Dl.Stancana:Nu e posibil să faci lucrări pe datorii! 
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 Dl.primar:Dl.Stancana a lăsat 7 miliarde vechi în cont,iar Nelu o gaură de 30 
de miliarde .Mai avem pe rol multe procese pentru contractele încheiate de Nelu,pe 
care vom fi obligați să le achităm,3 miliarde la parcuri și 5 la terenul de sport. 
 D-na Dicu:Sunt de acord cu proiectele de hotărâre. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâre și aprobate cu 8 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
 
,                           Președinte,                             Secretar 
                  Ecaterina BERBECARU        Gabriela ANDRONIE 
 

  


